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Kære Jacob Næsager 
 
Jeg må endnu en gang beklage, at du ikke har fået et svar tidligere på din henvendelse den 31. marts 2020. 
 
Jeg kan oplyse, at borgmesteren den 20. maj 2020 svarede beboerne på Borgervangen på deres henvendelse, som 
du refererer til. Jeg vedlægger det notat fra forvaltningen, som borgmesteren sendte til borgerne. 
 
Som det fremgår af notatet, vil forvaltningen kontakte borgerne og føre et nyt tilsyn, når det er muligt efter 
coronaen. Jeg kan nævne, at forvaltningen på baggrund af en tidligere henvendelser fra borgerne også førte tilsyn 
med lysreklamen i efteråret 2019. 
 
Indstillingen om Stilladsreklamer og Lysreklamer blev som bekendt behandlet på Teknik‐ og Miljøudvalgets møde 
den 27. april 2020. 
 
Jeg beklager svartiden. 
 
Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 
Vicedirektør 
Byens Anvendelse 
 



11. maj 2020

Sagsnummer 

2020-0084885 

Dokumentnummer 

2020-0084885-2 

Byens Anvendelse 

Byliv 

Byens Anvendelse 

Teknik- og Miljøforvaltningen 

Notat 

Notat vedr. reklamestorskærm på Strandvejen  

Formanden for A/B Borgervangen har den 29. marts 2020 henvendt sig 

til Borgerrepræsentationen og klaget over, at Teknik- og Miljøforvaltnin-

gen har godkendt opsætning af en reklameskærm på taget af ejendom-

men Strandvejen den 16. februar 2018. Der har tidligere været en lign-

ende henvendelse til Teknik- og Miljøudvalget. 

Den seneste henvendelse 
Umiddelbart vurderer forvaltningen ikke, at der er væsentlige ændrin-
ger i sagen i forhold til tidligere henvendelse. Det er derfor fortsat for-
valtningens vurdering, at lysreklamen lever op til vilkårene i tilladelsen, 
og at lysforhold m.v. er inden for rammerne og den øvrige belysning i 
området fra eksempelvis lys tilknyttet skilte fra forretningerne i nabola-

get.  

Forvaltningen vil dog på baggrund af den seneste henvendelse fore-

tage et fornyet tilsyn, når regeringens tiltag i forbindelse med co-

rona/covid-19 er normaliseret. Formålet med tilsynet vil bl.a. være at 

følge op på, om tilladelsen bliver overholdt, samt en konkret vurdering 

af de omtalte gener. Forvaltningen vil i den forbindelse tage direkte 

kontakt til formanden for A/B Borgervangen. 

Lysreklamer generelt  

Teknik- og Miljøudvalget har på deres møde den 16. december 2019 be-

sluttet, at forvaltningen skal fremlægge forslag til, hvordan praksis i for-

hold til stilladsreklamer og lysreklamer kan gøres mere restriktiv. Sagen 

blev forelagt Teknik- og Miljøudvalget på mødet den 27. april 2020, 

hvor udvalget tog forvaltningens indstillingen om en mere restriktiv 

praksis for regulering af stilladsreklamer og lysreklamer til efterretning. 

Udvalget præciserede, at det fremadrettet skal gælde både på facader, 

gavle og hustage. 

Forvaltningen vil fremadrettet følge den beskrevne praksis. Forvaltnin-

gen vil forelægge reviderede retningslinjer for Teknik- og Miljøudvalget 

inden sommerferien 2020. Derudover vil Teknik- og Miljøudvalget få en 

status på udviklingen og den ændrede praksis inden for stilladsreklamer 

og lysreklamer ultimo 2021.   
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